

Notulen



Onderwerp: Algemene Ledenvergadering VC Avance

Datum 12 september 2025

Notulist Femke (secretariaat)

Aanwezig Zie presentielijst

Gemeld afwezig: Lucy Evers-Maril Nabuurs-Janneke Claassen-familie Janssen-Sophie Centen-Frans de Jong-Susanne Graat-familie Jacobs-Lenneke Willems-Nikkie Gommans-familie Vervoort-familie Franssen-Cor Deenen-Harrie Roosen-familie van der Doelen-fam Sophie Uijen-familie van den Hoogen-Evi van den Heuvel-fam Liss Goossens-Ruben Bakker-Mira Sterk-Rosalie en Sebastiaan Laarakkers-Diane en Hanna Spanja-Anita van den Hoogen-familie Rook-Evi Kleintjens-Jan Janssen-Roy Tunnessen.

1. Opening

De voorzitter Jos Velthoven opent de vergadering om 20:05 uur. De bestuursleden stellen zich even kort voor.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld zoals voorgesteld.

3. Ingekomen stukken en mededelingen

- Geen ingekomen stukken.
- Femke treedt in deze ALV af, hiermee ontstaat een vacature in het bestuur voor het secretariaat. Daarnaast is sinds de vorige ALV de positie van vice-voorzitter vacant.
- Femke Ronnes is aan het eind van vorig seizoen gestopt als vertrouwenspersoon, deze functie is dus ook vacant. Geïnteresseerden voor alle genoemde functies kunnen zich melden in deze ALV (geen reactie) of op een later moment bij het bestuur.

4. Notulen ALV 2023

De notulen (20 september 2024) zijn een week voorafgaand aan de ALV versterkt per mail, en ter vergadering liggen exemplaren ter inzage. De notulen worden goedgekeurd. Er is één vraag n.a.v. de notulen: hier wordt genoemd dat de statuten verouderd zijn, is hier iets mee gedaan? Voorzitter en secretariaat geven aan hier wel tijd aan te hebben besteed, maar dat het na uitzoekwerk geen grote prioriteit heeft gekregen. Zo zou een bepaling in de statuten dat een bestuurslid méér stemmen kan uitbrengen dan andere leden wel de verplichting geven om de statuten uiterlijk juli 2026 aan te passen. Echter deze bepaling staat niet in onze statuten (hier staat dat een bestuurder gewoon 1 stem heeft), dus zijn onze statuten op dit punt ook niet in strijd met de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR). Bij een toekomstige statutenwijziging moet wel een regeling over ontstentenis en belet worden toegevoegd. Het bestuur is voornemens om, als een statutenwijziging tzt aan de orde komt, de Nevobo te vragen of een juridisch medewerker hierin zou kunnen meekijken, de voorbeeldstukken zijn erg formeel en lijvig.

5. Benoeming Stembureau

Het stembureau wordt verzorgd door Monique Arts en Lise Oudenhoven.

6. Bestuursverkiezing

De vergadering gaat, middels schriftelijke stemming akkoord met benoeming van Roy Tunnessen, Irene Gerrits en Herman Deenen als bestuursleden. De herkiezing is bijna unaniem, er wordt één tegenstem genoteerd.

7. Jaarrekening seizoen 2024-2025, begroting 2025-2026 verslag kascontrole commissie

- Het verslag van de jaarrekening en begroting ligt ter inzage op tafels.
- Penningmeester licht toe dat Avance een goed jaar heeft gedraaid. Toelichting gegeven op opbrengt Metworst (en daarmee het belang van deelname aan de Metworst), en de kosten van materiaal en aanschaf minishirts dit jaar.
- Gevraagd wordt naar flinke stijging kosten Nevobo. Toegelicht dat dit deels te maken heeft met toename leden, deels met hogere teamgelden ed.
- Ten aanzien van contributie:
 - Bestuur benoemt dat het innen van de contributie verplaatst zal worden naar het begin van het speeljaar; dit lukt echter niet direct dit jaar al omdat het innen in 2023-2024 en 2024-2025 laat is gebeurd. Voor speeljaar 2025-2026 zal de contributie dan in november worden geïnd, vanaf 2026-2027 wordt dit oktober.
 - Op de vraag hoe de contributie van onze vereniging zich verhoudt tot andere verenigingen, geeft bestuur aan dat een goede vergelijking maken erg moeilijk is omdat verenigingen van elkaar verschillen op meerdere factoren (bijv. aantal keer trainen). Verschillende leden in de zaal noemen andere verenigingen die ofwel hogere ofwel lagere contributies vragen.
 - Met de leden is gesproken over het al dan niet indexeren van de contributie, waarbij bestuur en leden eensgezind zijn dat het huidige vermogen niet hoeft te groeien. Voor- en nadelen zijn uiteengezet door penningmeester en voormalig penningmeester aanwezig ter vergadering. Een stemming wijst uit dat de meerderheid kiest voor niet indexeren voor komend speeljaar 2025-2026.
- Verslag kascontrolecommissie:
 - Ontbrekende kascontrole 2023-2024: controleurs Alex en Luuk kregen geen uitnodiging hiervoor vorig jaar, kascontrole heeft niet plaatsgevonden. Controleurs van dit jaar, Sam en Luuk, hebben wel geconstateerd dat de beginwaardes 2024-2025 aansloten bij de eindwaardes van het jaar 2023-2024. Dit zegt wel iets, maar het blijft een omissie en kan niet mer terugwerkende kracht worden beoordeeld. Dechargeren voor 2023-2024 is dan niet mogelijk, dit wordt ter vergadering geaccepteerd.
 - Kascontrole 2024-2025 is zeer secuur uitgevoerd. O.a. is gecheckt dat het geld dat in de papieren wordt gemeld daadwerkelijk op de bank staat, en dat de contributie netjes via de incasso is binnengekomen. Gecheckt of enkele grote bedragen ook daadwerkelijk zijn overgemaakt. Ook is inzage verkregen in processen tussen vice-penningmeester en penningmeester, vier-ogen-principe dat goed wordt gevolgd. Steekproeven lieten geen bijzonderheden zien. Kascommissie wordt bedankt en decharge verleend. Tevens is decharge verleend aan penningmeester en bestuur.
- Kascommissie volgend jaar worden dan Sam Venbrux en Ruben Bakker. Daarnaast een reserve: Gijs Bakker.

8. Technische commissie

Monique Arts geeft namens TC een toelichting op het afgelopen jaar. O.a. dat D1 en H3 voor het eerst met een nieuwe opzet bekerronde mee hebben gedaan, die voor D1 tot de halve finale leidde. Veel jeugdleden zijn ingestroomd van MVC. Monique geeft voor alle teams een toelichting op de trainers en resultaten. Trainers worden inmiddels nog voor meerdere teams gezocht, voor 1 x per week, de tweede keer is gelukkig wel gelukt om in te vullen, met dank aan de inzet van trainers! Knelpunten binnen de TC zijn het trainerstekort, leden die op het laatste moment stoppen, de zeer krappe bezetting binnen de TC (nu 4 na stoppen Jürgen), de gladde zaal, de neiging om te denken in eigenbelang ipv teambelang. Voor komend jaar gaan weer meerdere teams meedoen in de bekerronde. Heren 3 gaat in shirts spelen waarop alle samenwerkingen zichtbaar zijn (Activia, Flamingo's, Avance). Er is een goede communicatie met Havoc en Flamingo's over het herenvolleybal, om dit op goede wijze te behouden. Ook nieuwe assistenten voor de minitrainingen zijn geworven, en de mini's starten met een nieuw spelsysteem. TC en bestuur lichten ter vergadering toe waarom de mini's halverwege het seizoen naar Sambeek zijn geplaatst, en nu niet meer in Boxmeer trainen. Dit kan wel opnieuw gestart worden als er weer meer trainerscapaciteit beschikbaar is. Tot nu toe zien we geen negatief effect op de aanmeldingen als gevolg van deze wijziging.

Vragen vanuit de leden:

- Is er binnen de TC een taakverdeling van mensen die specifiek kijken naar teamindelingen, bijv. is er iemand die specifiek naar de mini's kijkt, naar de herenlijed. Nee, dit is nu niet zo, dit is wel wenselijk maar de commissie is nu te krap om deze specificatie te bieden.
- Trainers zouden het wellicht prettig vinden om al met een contactpersoon van de TC te kunnen schakelen over de teamindeling, zodat verrassingen worden voorkomen zoals dit jaar bij Heren 2. De TC doet ook de uitnodiging dat trainers zelf een balletje mogen opgooien bij de TC en proactief overleg mogen zoeken, soms ziet de TC de commotie ook niet aankomen. Hierop volgt nog een discussie dat de TC in sommige gevallen niet reageert op mail wanneer wel overleg wordt gezocht, dit wordt als storend ervaren. Benoemd wordt dat de TC ook zou kunnen aangeven dat de vraag nog niet beantwoord kan worden/een oplossing nog niet gecommuniceerd kan worden ed. Vraag Gijs; wij stuurden wel vooraf een mail voor overleg, daar werd niet op gereageerd. TC geeft aan dit mee te nemen, maar voor de leden ook goed om te weten dat mail aan TC doorgaans eerst binnen TC overleg wordt besproken, dus dit kost wel enige tijd.
- Gevraagd wordt of er al een oplossing is voor de meisjes A1 en B1, hier is 1 x per week nog geen trainer voor. TC geeft aan te blijven zoeken.

9. Jeugdcommissie

Terugblik: Afgelopen seizoen zijn we gestart met Rik, Maril en Lian als jeugdcommissie. Einde van het seizoen hebben wij een fijne aanvulling gekregen. We zijn blij met de komst van Hellen, Lucy en Natascha. En hebben nu een goede bezetting in de jeugdcommissie daar zijn wij erg blij mee.

We hebben wederom de gebruikelijke succes nummers gehad. Om te beginnen is er weer een mooi bedrag opgehaald met de jaarlijkse grote club actie namelijk €..... Verder hebben we weer vele activiteiten ondernomen zoals de Pietengym, het ouder-kind toernooi, Paasbingo, diverse mini's zijn mini van de week geweest bij dames1 of heren1, het roze vogeltoernooi. We zijn ook weer op kamp geweest met onze jeugd, we hebben leuke activiteiten gedaan waaronder aqua volleybal en we hebben geslapen in onze eigen sporthal. Wat heeft iedereen toch genoten.

Ook hebben we de jeugdjaervergadering afgelopen jaar weer in ons programma mee genomen. Hierbij was een flinke opkomst. We kijken samen met de kinderen en ouders terug naar het afgelopen jaar en natuurlijk worden de spelers van het jaar ook bekend gemaakt tijdens deze avond.

Het nieuwe seizoen zijn we weer gestart met het beachvolleybaltoernooi op het plein tijdens de kermis. Dat was weer een groot succes.

We zullen volgende week weer gaan starten met de groteclub actie. We hopen weer een mooie bedrag op te halen voor onze club. Hiermee kunnen we weer mooie spullen/activiteiten organiseren. Ook organiseren we dit jaar weer 3 keer de regionale minitoernooien in onze sporthal. Waarbij we dit jaar van start gaan met een nieuw volleybal systeem. Dat wordt voor ons allemaal weer even wennen.

Dit weekend staat het jaarlijkse mini/jeugdkamp weer op de planning. We gaan met een groep van 35 kids een nachtje op kamp. De locaties is nog onbekend voor de kinderen en hun ouders. Dit jaar zullen we in iedergeval Sambeek verlaten voor onze overnachting. Spannend. Helaas vanwege kamp voorbereiding en andere verplichtingen dit weekend zijn wij er vanavond niet bij. Wij willen er samen met de kids weer een mooi seizoen van maken!

Ter vergadering wordt nog toegevoegd dat de JC een Nations League wedstrijd heeft bijgewoond met de jeugd, en ook de eieractie was een groot succes.

10. Sponsorcommissie.

De sponsorcommissie bestaat momenteel uit Jos Velthoven en Boyd Gerrits. Volgende is toegelicht:

Voor de sponsorcommissie is het een dubbel jaar geweest. Aan de ene kant zijn er enkele sponsors die al jaren sponsor waren gestopt. Dit om verscheidene redenen. Aan de andere kant zijn er ook nieuwe kansen ontstaan en benut. En is met de komst van de nieuwe minishirts ook gezorgd voor sponsoropties, waardoor Totaalkoper en Chris Cox Groente&fruit erbij zijn gekomen als nieuwe sponsors. Daarnaast is ook De Bock sponsor geworden in de vorm van shirrtassen voor de wedstrijdshirts en sponsort Plus Verbeeten de nieuwe trainingsjacks van Dames 1.

Met de komst van de nieuwe website liggen ook daar kansen voor sponsoring, welke op dit moment uitgewerkt worden door Sander.

Echter blijft het lastig om nieuwe sponsors op de radar te krijgen en te benaderen. Schroom dus niet om zelf eens na te gaan welk bedrijf in jouw omgeving wellicht wel kan/wil sponsors.

Daarnaast zijn we ook nog altijd op zoek naar iemand die handig is in de communicatie, contacten heeft en vooral: tijd om eens ergens binnen te lopen en over sponsoring te praten. Met z'n tweeën houden we de sponsorcommissie draaiende, maar is het erg lastig om ook actief aan werving te doen. Op deze manier houden we het voor iedereen betaalbaar om te kunnen blijven volleyballen!

11. PR commissie

Sam Verbrux en Gijs Bakker verzorgen deze. Zij hebben met name de nieuwsbrief en Rond de Toren verzorgd. Ze hadden graag wat meer willen doen. De PR commissie ziet dat de nieuwsbrieven soms meer, dan minder worden aangeklikt, zij vragen ter vergadering of men weet waar dit aan zou kunnen liggen maar ter vergadering waren er geen ideeën over duidelijke oorzaken hiervan. De commissie zoekt iemand die de social media pagina wil bijhouden. Daarnaast vragen zij actieve inbreng van teams en leden over te plaatsen informatie.

Monique Arts benoemt dat bij sommige verenigingen een clubapp actief is, waar ook nieuwsbrieven in worden geplaatst. Is dit een idee? Je kunt dan zelf niets in de app zetten, dit kunnen alleen de beheerders, maar je kunt dan wel telefoonnummers van leden zien en dit kan ook handig zijn bijv. als je ruiling zoekt voor fluiten oid.

12. Henk Vogelsangs-trofee

Deze is ter vergadering uitgereikt aan Lynn Philipse, voor haar inzet voor de vereniging als minitrainer.

13. Wvttk / Rondvraag

- Monique Arts: de wedstrijdassen staan klaar. En als er vragen zijn over wedstrijdindelingen kan men bij Monique terecht (wedstrijdsecretariaat).
- André Gooren: hoe het bestuur is omgegaan met het al dan niet straffen (door niet spelen van een aantal wedstrijden) van leden die bij de Metworst niet zijn gekomen, of eerder zijn weggegaan, is zo ongelijk geweest dat dit voor veel onvrede heeft gezorgd in het Dames 3 team, hetgeen André erg begrijpelijk vindt. Hierover is gediscussieerd: mag straffen überhaupt? Besproken is dat op de activiteitenlijst inmiddels duidelijk staat vermeld dat er sancties volgen bij geen vervanging regelen. André geeft aan dat dit in de statuten moet komen. Dit herkent het bestuur niet direct, statuten benoemen wel regelingen voor wangedrag maar dit hoort daar niet onder. Marco Franzen geeft aan dat dit wel in het huishoudelijk reglement kan worden opgenomen, maar dit moet dan wel weer door de leden worden goedgekeurd, dus ook in een ALV worden besproken.
- De activiteitenlijst is nader besproken, benoemd dat het een gezamenlijke verantwoordelijkheid van een team is, de taken moeten uiteindelijk wel worden uitgevoerd. Vervanging voor scheidsrechters regelen blijkt in de praktijk wel erg moeilijk, zeker bij een hogere licentie, benoemd wordt dat dit soms niet lukt, ook als iemand grote moeite doet. Dames 2 team vraagt of de Metworst teamafvaardiging ook samen mag staan in plaats van verdeeld over verschillende dagdelen. Dit is wel mogelijk.
- Gevraagd wordt waar het huishoudelijk reglement staat op de website; de statuten zijn goed vindbaar, maar dit reglement niet. Bestuur zal dit nakijken.

14. Sluiting van de vergadering

Hiermee wordt rond 21.45 u. iedereen bedankt voor zijn/haar komst en de vergadering gesloten.